

Title (en)

Container for beverages convertible into a tumbler or other drinking utensil.

Title (de)

Behälter für Getränke, der in ein Trinkglas oder ein anderes Trinkgefäß verwandelt werden kann.

Title (fr)

Récipient pour boisson convertible en verre à boire ou autre ustensile pour boire.

Publication

EP 0309314 A1 19890329 (FR)

Application

EP 88402298 A 19880913

Priority

FR 8713303 A 19870925

Abstract (en)

The container for preserving a beverage, in particular a wine, consists of a body in the form of a drinking glass or another drinking utensil, whose rim opening is hermetically closed by a removable cap and which comprises a filling passage closed off by a leaktight stopper. The filling passage 6 continues beyond the bottom of the body via a throat forming a hollow-foot stem 5 for the glass in its drinking-use position. The cap is a cover 2 which covers the lateral wall of the glass by means of a lateral skirt 17 retained by anchoring members 23, 24 projecting on the lateral wall of the glass. <IMAGE>

Abstract (fr)

Le récipient pour la conservation d'une boisson, en particulier d'un vin, est constitué d'un corps de verre à boire ou autre ustensile pour boire dont l'ouverture de mise en bouche est hermétiquement fermée par une capsule amovible et qui comprend un passage de remplissage obturé par un bouchon étanche. Le passage de remplissage 6 se poursuit au-delà du fond du corps par un goulot constituant une tige de pied creuse 5 pour le verre dans sa position d'utilisation pour boire. La capsule est un capuchon 2 qui coiffe la paroi latérale du verre par une jupe latérale 17 retenue par des organes d'ancre 23, 24 en saillie sur la paroi latérale du verre.

IPC 1-7

B65D 23/00

IPC 8 full level

A47G 19/22 (2006.01); **B65D 23/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 19/2205 (2013.01); **B65D 23/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [AD] FR 2286765 A1 19760430 - GANTZER JEAN LOUIS [FR]
- [A] FR 2326345 A1 19770429 - MAUSER KG [DE]
- [A] US 4483450 A 19841120 - SANCHEZ GIL [US]

Cited by

FR2778644A1; EP3481732A4; FR2653099A1; DE4109886A1; FR2735003A1; GB2289252A; US10390640B2; WO9958417A1; WO2006050370A3; WO2017029537A1; WO9605123A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0309314 A1 19890329; FR 2621012 A1 19890331; FR 2621012 B1 19900209

DOCDB simple family (application)

EP 88402298 A 19880913; FR 8713303 A 19870925